

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1

Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER
EFFECTIVE DATE:	07/17/2008
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
Meier Vakuumtechnik GmbH	08/10/2009
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	Meier Solar Solutions GmbH
Street Address:	Vennweg 18
City:	46395 Bocholt
State/Country:	GERMANY
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Application Number:	11597853
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(312)360-9315
<i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i>	
Phone:	312-360-0080
Email:	tkiselka@gbclaw.net
Correspondent Name:	Greer Burns & Crain LTD
Address Line 1:	300 S. Wacker Drive
Address Line 2:	Suite 2500
Address Line 4:	Chicago, ILLINOIS 60606
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	4441.76678
NAME OF SUBMITTER:	Kevin W. Guynn
Total Attachments: 15 source=MergeDocs#page1.tif source=MergeDocs#page2.tif source=MergeDocs#page3.tif	

CH \$40.00 11597853

500993537

PATENT
REEL: 023399 FRAME: 0704

source=MergeDocs#page4.tif
source=MergeDocs#page5.tif
source=MergeDocs#page6.tif
source=MergeDocs#page7.tif
source=MergeDocs#page8.tif
source=MergeDocs#page9.tif
source=MergeDocs#page10.tif
source=MergeDocs#page11.tif
source=MergeDocs#page12.tif
source=MergeDocs#page13.tif
source=MergeDocs#page14.tif
source=MergeDocs#page15.tif

Municipal Court Hamburg

Commercial Register B 105664

Official time-stamped printout, 18 August 2009, 09:20:19

The printout attests the content of the Commercial Register.
The register page is sealed.

This printout is not signed and is to be considered a certified copy.

Alka [signature]
Clerk of Court

[seal of the Municipal Court Hamburg]

Commercial Register B of the Municipal Court Hamburg
Printout of 18 August 2009 09:20
Number of the company: Commercial Register B 105664

Entry number	a) Company b) Headquarters, branch, domestic business address, authorized recipient, regional office c) Purpose of the company	Capital stock or nominal capital	a) General rules of representation b) Executive board, governing body, managing directors, general partners, general managers, authorized representatives and special power of representation	Full power of attorney [Prokura = person vested with general power of representation]	a) Legal structure, beginning, articles of incorporation or articles of partnership b) Other legal relationships	a) Date of entry b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7
1	a) <u>NEUE FALKEN seventh management company with limited liability</u> b) Hamburg c) <u>Management of own assets with the exception of activities requiring permit e.g. according to § 1 German Banking Law [KWG]</u>	<u>EUR 25,000.00</u>	<u>a) If only one general manager is appointed, s/he is the sole representative of the company. If more than one general manager is appointed, the company is represented by two general managers or by a general manager together with an authorized representative.</u> Power of sole representation may be granted. General managers may be empowered to conduct transactions in the name of the company with themselves for their own account or as representatives of a third party. <u>The sole general</u>		a) Company with limited liability. Articles of partnership 12 June 2008. b) On 12 June 2008, a profit and loss transfer agreement was concluded with NEUE FALKEN fifth management company with limited liability, headquartered in Hamburg (Municipal Court Hamburg, Commercial Register B 105 622), as controlling company. This agreement was approved at the shareholders' meeting of 12 June 2008.	a) 17 June 2008 Kruse

			<u>manager is authorized to conduct transactions in the name of the company with himself for his own account or as representative of a third party.</u> b) <u>General manager:</u> <u>Falkenberg,</u> <u>Frank, Hamburg,</u> <u>b. 21 August</u> <u>1966.</u> <u>Authorized sole representative, with the power to conduct transactions in the name of the company with himself for his own account or as representative of a third party.</u>			
2			b) Appointed general manager: Richter, Patrick, Hamburg, b. 27 Jan 1967, authorized sole representative with the power to conduct transactions in the name of the company with himself for his own account or as representative of a third party. <u>Retired general manager:</u> <u>Falkenberg,</u> <u>Frank, Hamburg,</u> <u>b. 21 Aug 1966.</u>			a) 26 June 2008 Stabel
3	c)	31,250.00	a)		a)	a)
	<u>Planning, design, construction and operation of industrial</u>	EUR	If only one general manager is appointed, s/he is the sole representative of	Individual full power of attorney: Ehlting, Herbert,	At the shareholders' meetings of 17 July 2008 and 20 Aug 2008, a new	27 Aug 2008 Kruse

	<u>plants, as well as the acquisition, holding, management and administration of stakes in other corporations or partnerships, domestically and internationally, the company undertaking these activities in its own name and on its own account.</u>		the company. If more than one general manager is appointed, the company is represented by two general managers or by a general manager together with an authorized representative. b) Appointed general manager: Stevens, Hans-Gerd, Bocholt, b. 01 Dec 1966. Authorized sole representative with the power to conduct transactions in the name of the company with himself for his own account or as representative of a third party.	Bocholt, b. 01 Dec 1955.	formulation was decided on of the articles of partnership, in particular in §§ 2 (purpose of the company), 3 (nominal capital), and 7 (representation), and it was therewith decided to increase the nominal capital by EUR 6,250.00, to EUR 31,250.00, for the purpose of merging with Meier Vakuumtechnik GmbH, headquartered in Bocholt (Municipal Court Coesfeld, Commercial Register B 8781). b) As receiving entity, and in accordance with the merger agreement of 17 July 2008 and the resolutions to approve made at company's shareholder meeting of 17 July 2008 and the shareholder meeting of 17 July 2008 of the transferring entity, the company was merged with Meier Vakuumtechnik GmbH, headquartered in Bocholt (Municipal Court	
--	---	--	--	---------------------------------	---	--

					Coesfeld, Commercial Register B 8781).	
4	a) Meier Solar Solutions GmbH c) Planning, design, construction and operation of industrial plants, in particular in the area of solar technology, as well as the acquisition, holding, management and administration of stakes in other corporations or partnerships, domestically and internationally, the company undertaking these activities in its own name and on its own account.				a) At the shareholders' meetings of 29 Aug 2008 and 12 Sep 2009, it was decided to amend the articles of partnership, §§ 1 para. 1.1 (company) and 2 (purpose of the company)	a) 23 Sep 2008 Kruse
5					b) The headquarters has been moved to Bocholt (now Municipal Court Coesfeld, Commercial Register B 11560).	a) 02 Jan 2009 Schlobohm



Amtsgericht Hamburg

HRB 105664

**Amtlicher chronologischer Ausdruck
vom 18. August 2009 09:20:19**

Der Ausdruck bezeugt den Inhalt des Handelsregisters.
Das Registerblatt ist geschlossen.

Dieser Ausdruck wird nicht unterschrieben und gilt als beglaubigte Abschrift.

A large, stylized handwritten signature in black ink.

Alka
Justizangestellter



Handelsregister B des Amtsgerichts Hamburg

Ausdruck
Abruf vom 18.08.2009 09:20Nummer der Firma:
Seite 1 von 2

HRB 105664

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, Geschäftsanschrift, Empfangsberechtigte, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
1	a) NEUE FALKEN Slechte Verwaltungsgesellschaft mbH b) Hamburg c) Verwaltung eigenen Vermögens mit Ausnahme erlaubnispflichtiger Tätigkeiten, z. B. nach § 1 KWVG.	25.000,00 EUR	a) Ist nur ein Geschäftsführer vorhanden, so vertritt er die Gesellschaft allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, so wird die Gesellschaft durch zwei Geschäftsführer oder durch einen Prokuristen vertreten. Alleinvertretungsbefugnis kann erteilt werden. Geschäftsführer können ermächtigt werden, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte vorzunehmen. Der alleinige Geschäftsführer ist befugt, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte vorzunehmen. b) Geschäftsführer: Falkenberg, Frank, Hamburg, *27.08.1966 einzelfvertretungsberechtigt mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.		a) Gesellschaft mit beschränkter Haftung Gesellschaftsvertrag vom 12.06.2008 b) Mit der NEUE FALKEN Fundte Verwaltungsgesellschaft mbH mit Sitz in Hamburg (Amtsgericht Hamburg, HRB 105 622) als herrschendem Unternehmen ist am 12.06.2008 ein Ergebnisabführungsvertrag geschlossen worden. Ihm hat die Gesellschaftsversammlung vom 12.06.2008 zugestimmt.	a) 17.06.2008 Kruuse
2			b) Besteht Geschäftsführer: Richter, Patrick, Hamburg, *27.01.1967 einzelfvertretungsberechtigt; mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. Ausgeschlossen Geschäftsführer: Falkenberg, Frank, Hamburg, *21.08.1966			a) 26.06.2008 Stabel
3	c)	31.250,00	a)		a)	a)

Handelsregister B des Amtsgerichts Hamburg

Ausdruck

Nummer der Firma:
Seite 2 von 2

HRB 105664

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, Geschäftsanschrift, Empfangsberechtigte, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Abruf vom 18.08.2009 09:20	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7	
	die Planung, Konstruktion sowie Bau und Vertrieb von Industrieanlagen sowie der Erwerb, das Halten, die Leitung und Verwaltung von Unternehmensteilungen an anderen Kapital- oder Personengesellschaften im In- und Ausland, wobei die Gesellschaft diese Tätigkeiten im eigenen Namen und auf eigene Rechnung ausübt.	EUR	Ist nur ein Geschäftsführer bestellt, so vertritt er die Gesellschaft allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, so wird die Gesellschaft durch zwei Geschäftsführer oder durch einen Geschäftsführer gemeinsam mit einem Prokuristen vertreten. b) Bestellt Geschäftsführer: Stevens, Hans-Gerd, Bocholt, *01.12.1966 einzelvertretungsberechtigt; mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.	Einzelprokura: Ehlfing, Herbert, Bocholt, *01.12.1955		Die Gesellschafterversammlungen vom 17.07.2008 und 20.08.2008 haben die Neufassung des Gesellschaftsvertrages (insbesondere in den §§ 2 (Gegenstand der Unternehmung), 3 (Stammkapital) und 7 (Verteilung) und mit ihr die Erhöhung des Stammkapitals um 6.250,00 EUR auf 31.250,00 EUR zum Zwecke der Verschmelzung mit der Meler Vakuumtechnik GmbH mit Sitz in Bocholt (Amtsgericht Coesfeld, HRB 8781) beschlossen.	27.08.2008 Kruse
4	a) Meler Solar Solutions GmbH c) die Planung, Konstruktion sowie Bau und Vertrieb von Industrieanlagen, insbesondere auf dem Gebiet der Solartechnologie, sowie der Erwerb, das Halten, die Leitung und Verwaltung von Unternehmensbeteiligungen an anderen Kapital- oder Personengesellschaften im In- und Ausland, wobei die Gesellschaft diese Tätigkeiten im eigenen Namen und auf eigene Rechnung ausübt.					a) Die Gesellschafterversammlungen vom 20.08.2008 und 12.09.2008 haben die Änderung des Gesellschaftsvertrages in den §§ 1 Abs. 1.1 (Firma) und 2 (Gegenstand des Unternehmens) beschlossen.	a) 23.09.2008 Kruse
5						b) Der Sitz ist nach Bocholt (jetzt Amtsgericht Amtsgericht Coesfeld HRB 11560) verlegt.	a) 02.01.2009 Schlöbner

Municipal Court Coesfeld

Commercial Register B 11560

Official time-stamped printout, 10 August 2009, 12:17:35

The printout attests the content of the Commercial Register.

This printout is not signed and is to be considered a certified copy.

Rolf
Clerk of Court

[seal of the Municipal Court Coesfeld]

Commercial Register B of the Municipal Court Coesfeld

Printout of 10 August 2009 12:17

Number of the company: Commercial Register B 11560

Entry number	a) Company b) Headquarters, branch, domestic business address, authorized recipient, regional offices c) Purpose of the company	Capital stock or nominal capital	a) General rules of representation b) Executive board, governing body, managing directors, general partners, general managers, authorized representatives and special power of representation	Full power of attorney [Prokura = person vested with general power of representation]	a) Legal structure, beginning, articles of incorporation or articles of partnership b) Other legal relationships	a) Date of entry b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7
1	a) Meier Solar Solutions GmbH b) Bocholt Business address: Vennweg 18, 46395 Bocholt c) Planning, design, construction and operation of industrial plants, in particular in the area of solar technology, as well as the acquisition, holding, management and administration of stakes in other corporations or partnerships, domestically and internationally, the company undertaking these activities in its own name and on its own	EUR 31,250.00	a) If only one general manager is appointed, s/he is the sole representative of the company. If more than one general manager is appointed, the company is represented by two general managers or by a general manager together with an authorized representative holding power of attorney. b) General manager: von Gropper, Florian, Mannheim, b. 02 Sep 1961. Authorized sole representative, with the power to conduct transactions in the name of the	Individual full power of attorney: Ehling, Herbert, Bocholt, b. 01 Dec 1955.	a) Company with limited liability. Articles of partnership 12 June 2008, multiply amended. At the shareholders' meeting of 01 Oct 2008, it was decided to amend the articles of partnership in § 1, and therewith to move the company headquarters from Hamburg (previously Municipal Court Hamburg, Commercial Register B 105664) to Bocholt.	a) 16 Dec 2008 Schneider

	account.		company with himself for his own account or as representative of a third party. <u>General manager:</u> <u>Richter, Patrick,</u> <u>Hamburg, b. 27 Jan 1967.</u> <u>Authorized sole representative,</u> <u>with the power to conduct transactions in the name of the company with himself for his own account or as representative of a third party.</u> <u>General manager:</u> <u>Stevens, Hans-Gerd, Bocholt, b. 01 Dec 1966.</u> <u>Authorized sole representative,</u> <u>with the power to conduct transactions in the name of the company with himself for his own account or as representative of a third party.</u>			
2			b) <u>No longer general manager:</u> <u>Stevens, Hans-Gerd, Bocholt, b. 01 Dec 1966</u>			a) 28 Jan 2009 Große Lordemann
3			b) <u>No longer general manager:</u>			a) 11 May 2009 Große Lordemann
			<u>Richter, Patrick,</u> <u>Hamburg, b. 27 Jan 1967</u>			
4				Individual full power of attorney: Kreuter, Uwe, Bad Nauheim,		a) 08 July 2009 Große Lordemann

			b. 25 Apr 1965		
--	--	--	----------------	--	--



Amtsgericht Coesfeld

HRB 11560

**Amtlicher chronologischer Ausdruck
vom 10. August 2009 12:17:35**

Der Ausdruck bezeugt den Inhalt des Handelsregisters.

Dieser Ausdruck wird nicht unterschrieben und gilt als beglaubigte Abschrift.

Rolf
Justizbeschäftigte



Handelsregister B des Amtsgerichts Coesfeld

Ausdruck

Nummer der Firma:
Seite 1 von 2

HRB 111

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftender Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Abruf vom 10.08.2009 12:17 Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
1	a) Meier Solar Solutions GmbH b) Bocholt Geschäftsanschrift: Vennweg 18, 46395 Bocholt c) die Planung, Konstruktion sowie Bau und Vertrieb von Industrieanlagen, insbesondere auf dem Gebiet der Solartechnologie, sowie der Erwerb, das Halten, die Leitung und Verwaltung von Unternehmensteilbeteiligungen an anderen Kapital- oder Personengesellschaften im In- und Ausland, wobei die Gesellschaft diese Tätigkeiten im eigenen Namen und auf eigene Rechnung ausübt.	31.250,00 EUR	a) Ist nur ein Geschäftsführer bestellt, so vertritt er die Gesellschaft allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, so wird die Gesellschaft durch zwei Geschäftsführer oder durch einen Geschäftsführer gemeinsam mit einem Prokuristen vertreten. b) Geschäftsführer: von Gropper, Florian, Mannheim, *02.09.1961 einzelvertretungsberechtigt mit der Befugnis im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. Geschäftsführer: Richter, Patrick, Hamburg, *27.01.1967 einzelvertretungsberechtigt mit der Befugnis im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. Geschäftsführer: Stevens, Hans-Gerd, Bocholt, *01.12.1966 einzelvertretungsberechtigt mit der Befugnis im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.	Einzelprokura: Ehrling, Herbert, Bocholt, *01.12.1955	a) Gesellschaft mit beschränkter Haftung Gesellschaftsvertrag vom 12.06.2008, mehrfach geändert. Die Gesellschafterversammlung vom 01.10.2008 hat die Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 1 und mit ihr die Sitzverlegung von Hamburg (bisher Amtsgericht Hamburg HRB 105664) nach Bocholt beschlossen.	a) 16.12.2008 Schneider
2			b) Nicht mehr Geschäftsführer: Stevens, Hans-Gerd, Bocholt, *01.12.1966			a) 28.01.2009 Große Lohdemann
3			b) Nicht mehr Geschäftsführer:			a) 11.05.2009 Große Lohdemann

PATENT

REEL: 023399 FRAME: 0719

Handelsregister B des Amtsgerichts Coesfeld

Ausdruck

Abruf vom 10.08.2009 12:17

Nummer der Firma:
Seite 2 von 2

HRB 11.11.1967

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftender Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
			Richter, Patrick, Hamburg, *27.01.1967			
4				Einzelprokura: Kreuter, Uwe, Bad Nauheim, *25.04.1965		a) 08.07.2009 Große Loredemann